
PROTOKÓŁ nr XXXVIII/2013 

z sesji Rady Gminy Opatów odbytej dnia  4 czerwca 2013 roku 

w sali świetlicy środowiskowej w Opatowie 

Godzina  rozpoczęcia 13
00

, godz. zakończenia 16
30 

Na 15 radnych obecnych na sesji 14 radnych 

Zaproszeni  goście: 

1. Wójt Gminy - Bogdan Sośniak  

2. Sekretarz Gminy - Jerzy Szyja 

3. Radca Prawny - Wanda Balas 

4. Skarbnik Gminy - Zbigniew Kowalik 

5. Kierownik GOPS  - Anna Hyra 

6. Sołtysi 

Lista obecności radnych i sołtysów w załączeniu do protokołu. 

O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie. 

 

Porządek  obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

2. Przedstawienie  porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami 

5. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

             

  a. skargi (części sesji zamknięta) 

  

 b.  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości  stanowiącej 

własność gminy 

 

c. wyrażenia zgody ustanowienia służebności przesyłu na rzecz TAURON 

Dystrybucja S.A Oddział w Częstochowie  na nieruchomości położonej w Opatowie 

stanowiącej własność gminy Opatów na czas nieoznaczony. 

7. Informacja na temat Oceny zasobów pomocy społecznej. 

   
8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 

      9.  Sprawy bieżące 

     10. Zakończenie XXXVIII  zwyczajnej sesji Rady Gminy Opatów. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad-1.  

Otwarcia  sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Witold Łacny , powitał wszystkich 

zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność sesji. 



Ad-2.  

Na wniosek Przewodniczącego Rady, porządek obrad został przyjęty.  

Ad-3. 

Protokół z poprzedniej sesji został zatwierdzony jednogłośnie. 

Ad-4 

Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności między sesjami: 

- poinformował o rozstrzygniętym przetargu na wywóz śmieci, mówił o wdrażaniu nowej 

ustawy śmieciowej 

- dwie nowe inwestycje na terenie gminy – światłowodowa i gazyfikacyjna 

- Wójt zawiadomił także o mających się odbyć imprezach i zawodach 

16.06.br - gminne zawody drużyn pożarniczych 

07.07.br –festyn w Iwanowicach Małych połączony z III Jurajskim Pucharem  Nordic 

Walking 

25.08.br – gminne dożynki w Waleńczowie  

Ad-5. 

Radny Tomasz Macherzyński zgłosił potrzebę rozpowszechnienia wśród mieszkańców 

gminy informacji edukacyjnej w jaki sposób  segregować śmieci. 

- pobocze drogi na ul. Klepaczka w Opatowie, było poprawione, ale nadal jest nie do 

użytku, przez  podmyte przez padające deszcze droga się obsuwa. 

Wójt – przed oddaniem kanalizacji wszystkie drogi powinny zostać naprawione. 

Radny Józef Chyra zauważył, że plac przy OSP w Złochowicach jest bardzo zaśmiecony, 

ludzie zwożą tam swoje śmieci ze względu na brak koszy, które zostały zabrane przez 

poprzednie firmy wywożące śmieci, a nowych jeszcze nie ma. 

Sołtys wsi Waleńczów Stanisław Olszewski zauważył, że potrzebny jest znak przy wjeździe 

na ul. Szkolną w Waleńczowie „zakaz wjazdu tirów” 

Radny Piotr Rojszczyk – co w sprawie zapadliny w drodze na ul. Zielonej w Złochowicach, 

kilka razy sprawa była zgłaszana, do tej pory zapadlina jest. 

Wójt Gminy wyjaśnił, ze sprawa zostanie załatwiona, jak pogoda pozwoli. To jest mokry 

teren, który się rozjeżdża na skutek deszczów ciągle padających. 

Radny Rojszczyk zapytał co zrobić z chodnikiem na ul. Wesołej w Złochowicach, który 



został zdemontowany przy okazji kopania Internetu. Firma miała doprowadzić go do 

takiego stanu jaki zastała, a nic nie zrobiła, ludzie się niecierpliwią. 

 Sołtys wsi Złochowice Ryszard Kotas zauważył, ze już kilka razy było wysyłane do 

Starostwa pismo w tej sprawie. 

Ad-6. 

a. Skarga na Wójta Gminy w kwestii nieodpłatnego udostępniania podmiotom 

publicznym i prywatnym sceny zakupionej przy pomocy unijnych środków 

finansowych. 

Swoje stanowisko w tej sprawie zaprezentowała Komisja Rewizyjna, udowadniając, ze 

skarga jest niezasadna. 

Dodatkowych wyjaśnień udzieli Wójt Gminy Bogdan Sośnik.   

W rezultacie rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uznania skargi za 

niezasadną. 

b. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości  

stanowiącej własność gminy – Wyjaśnień dokonał Wójt Gminy . 

Z pozytywnym stanowiskiem Komisji Porządku Publicznego, Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska w tej sprawie, zapoznał  przewodniczący 

Komisji. 

Sprawa dot. radnego, wobec czego został on wyłączony z głosowania. Za przyjęciem 

uchwały i sprzedażą głosowało 9 radnych 5 wstrzymało się od głosu.  

C. Uchwała wyrażenia zgody ustanowienia służebności przesyłu na rzecz TAURON 

Dystrybucja S.A Oddział w Częstochowie  na nieruchomości położonej w Opatowie 

stanowiącej własność gminy Opatów na czas nieoznaczony.  

 

Do tematu wprowadził Wójt Gminy i poprosił o podjęcie takiej uchwały. 

Uchwała w rzeczonej  sprawie podjęta została jednogłośnie. 

Ad-7. 

Informacja na temat Oceny zasobów pomocy społecznej – ze sprawą zapoznała 

Kierownik GOPS – Anna Hyra 

Wcześniej wszyscy radni otrzymali na ten temat informacje pisemną. Informacja została 

zaakceptowana pozytywnie. 



Ad-8,9. 

Sekretarz Gminy poinformował odnośnie projektu uchwały dot. wymogów dla firm 

wywożących nieczystości. 

Do czasu ukończenia budowy oczyszczalni wstrzymamy się z podjęciem tej uchwały. Radni 

wcześniej otrzymali jej projekt i mogą nadal zgłaszać do niego uwagi. 

 

Ad-10. Wobec zrealizowanego porządku obrad, Przewodniczący Radu Gminy zamknął  

XXXVIII zwyczajną sesję Rady Gminy Opatów. 

Protokołowała 

Joanna Krotla 


